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– Az év kezdetekor a mezőny 
első felébe jutást határoztuk meg 
célként – mondta a klub elöljáró-
ja. – Mivel az őszi záráskor a ti-
zedik helyen állt a csapat és nem 
volt nagy elmaradása, ezért erről 
tavasszal sem kellett lemonda-
nunk. Sajnos a sérülések meg-
hiúsították mindezt. Virág Im-
rére lágyéksérülés, Urbancsok 
Mihályra combizom-szakadás, 
Jansik Gáborra pedig térdsza-
lag-szakadás miatt nem számít-
hattunk egész idény során. Előb-
bi két játékosunk ősszel tizenkét 
alkalommal volt eredményes, 
pótlásukat nem is igazán tudtuk 
megoldani. Hibának láttuk azt is 
a pálya széléről szemlélve, hogy a 
csapatban több mérkőzésen nem 
volt meg az a korábbi tűz, amivel 
esetenként pontot, pontokat tud-
tunk szerezni vertnek tűnő hely-
zetből is. Hogy mindez mire ve-
zethető vissza, arról házon belül 
is megoszlanak a vélemények, de 
ez így összesen okozta a kilence-
dik helyet.

– Ha már felületesen szó esett 
a két kieső támadóról, a többiek 
teljesítményét sem lenne ildomos 
kihagyni…

– Egyénileg nem kívánom ér-
tékelni a játékosok teljesítmé-
nyét. Mindenkinek voltak jobb és 
kevésbé jó meccsei, összességé-
ben a minimális elvárásnak ele-
get tett a csapat, kiesési nehéz-
ségeink szerencsére nem voltak. 
A szurkolók ennél nyilván többet 
vártak, de hát a mi közönségünk 
már csak ilyen igényes és ez va-
lahol így is van rendjén.

– Bizonyára akadtak pozitív és 
negatív emlékek. Elárulná me-
lyek voltak ezek?

– A legnagyobb csalódás és 

Korán „ébredt” a Hunyadi SE
Június 28-án megkezdték a 

felkészülést az előttünk álló baj-
noki évre a Békésszentandrási 
Hunyadi Mátyás SE labdarúgói. 
Az első hét még ráhangolás je-
gyében telt, a folytatásban azon-
ban már keményebb munkát ve-
zényel Pisont András technikai 
vezető, aki a betakarítást végző 
Varga Lászlót helyettesíti. A ke-
ret egyelőre csak két Szarvasról 
visszatérő új fi úval bővült: Csipai 
Csaba az FC-től, Bobvos Imre az 

LSZK-tól igazolt haza, de mivel a 
szentandrásiak nem szeretnének 
még egyszer az ideihez hasonló 
nehéz helyzetbe kerülni, ezért 
várhatóan újabb arcok is feltűn-
nek majd az öltözőben. A társa-
ság heti három tréninggel és két 
edzőmérkőzéssel vár az augusz-
tus eleji bajnoki nyitányra. A 
kék-fehérek egyaránt két-két al-
kalommal mérkőznek meg a Me-
zőtúrral, a Gádorossal, valamint 
a Szarvasi LSZK-val.

A bajnoki rajt körül sok szó-
beszéd kering. Az NB III-as 
Battonya és a Sarkadkeresztúr 
visszalépése miatt nem zárta-
tó ki, hogy a megyei élvonal-
ban csupán 14 együttes szerepel 
majd, ugyanis a felkért Vésztő 
és Kétegyháza nem vállalta az 
I. osztályú indulást. A másod-
osztályban viszont várhatóan 
18 csapat küzd emiatt, persze ez 
a helyzet még változhat. Akár 
többször is!

SPORTPROGRAMOK
Július 10., szombat
Labdarúgás. Előkészületi mérkőzések: Kondorosi TE–Békéscsabai MÁV SE, Kondoros, 10.00. 
Békésszentandrási HMSE–Szarvasi LSZK, Békésszentandrás, 10.00. Szarvasi FC–Méhkeréki SE, 
Szarvas, 10.30. Csabacsűd SE–Nagymágocsi SE, Csabacsűd, 11.00.
Tenisz. Megyei csapatbajnokság: Sarkadi KTC–Szarvasi TC II., Sarkad, 9.00.
Július 11., vasárnap
Labdarúgás. Előkészületi mérkőzés: Kétsopronyi RSE–Szarvasi LSZK, Kétsoprony, 16.00.
Tenisz. Megyei csapatbajnokság: Szarvasi TC II.–Békési TC, Szarvas, 9.00.
Július 14., szerda
Labdarúgás. Előkészületi mérkőzések: Gádorosi SE–Békésszentandrási HMSE, Gádoros, 17.30. 
Szarvasi FC–Csongrádi TSE, Szarvas, 18.00. Gyomaendrődi FC–Kondorosi TE, Gyomaendrőd, 
18.00. Békésszentandrási HMSE–Szarvasi LSZK, Békésszentandrás, 18.00.

Varga Tamás (jobbról) kevés edzéssel a lábában is stabil pont 
volt a védelem tengelyében

„Lekoppintották” a tavalyi eredményt
Év végi mérlegen a Csabacsűd SE labdarúgó-csapata

Csak úgy, mint egy évvel korábban, 9. helyen zárta a megyei I. 
osztályú bajnokságot a Csabacsűd SE labdarúgó-csapata. Rétes 
Pál legénysége 3 ponttal és egyaránt 13 rúgott, illetve kapott gól-
lal kevesebbet szerzett, mint tavaly ilyenkor, megtartva ezzel az 
„arany középutat”. Hogy mindezt miként értékelik a klubnál, ar-
ról Szilágyi Mihály elnökkel beszélgettünk, akivel a tavaszi sze-
zon főbb történéseit is felelevenítettük.

HÁZI GÓLLÖVŐLISTA
A csabacsűdi labdarúgók 

az elmúlt bajnoki évben 45 
alkalommal vették be ellenfe-
leik kapuját. A házi gólkirály 
Borgulya Tamás lett 8 találat-
tal, megelőzve a 7 gólig jutó 
Virág Imrét, valamint az egy-
aránt 5-5 alkalommal ered-
ményes Urbancsok Mihályt 
és Nyemcsok Mihályt. Kis 
Mátyás 4, Gulyás Pál, Gomb-
ár Attila 3-3, Kovács Kriszti-
án 2, Viszkok Csaba, Steigler 
Ádám 1-1 találatot jegyzett, 
továbbá egy öngólt is vétettek 
ellenük. 

ezzel negatívum Vésztőn ért 
bennünket. Az a vereség nagyon 
nehezen volt megemészthető, de 
ugyanezt mondhatom a tavaszi 
idegenbeli mérlegünk egészé-
ről is, hiszen mindössze egyet-
len pontra futotta erőnkből, ami 
nem éppen szokványos. Pozití-
vumként a Szeghalom elleni ha-
zai meccsünket tudnám felhozni, 
ahol a csapat játéka és hozzáál-
lása a régi önmagára emlékezte-
tett. Sarkadkeresztúron hasonló-

an nagyot játszottunk, nem a já-
tékosainkon múlott, hogy elma-
radt a pontszerzés.

– A bajnokságban tapasztal-
ható színvonal emelkedés?

– Én magam semmilyen előre-
lépést nem látok ilyen téren, sőt. 
Véleményem szerint nem igazo-
lódtak be azok az elvárások, mi-
szerint a beinduló megyei után-
pótlás műhelyekből kikerülő te-
hetségek emelik majd a bajnok-
ság nívóját. Szinte minden csapat 
igazol, kevés támaszkodik a saját 
utánpótlására, emellett amatőr já-
tékosokról lévén szó, az edzésle-
hetőségek növelésére sincs mód. 

– A mai világban minden 
sportszervezet életében kiemelt 
fontossággal bír az anyagiak 

előteremtése. Önök hogy állnak 
ezzel, kis település lévén bírják a 
versenyt a többiekkel?

– Az egyesület működése za-
vartalan. Az önkormányzat rend-
ben tartja a létesítményt és állja 
annak költségeit, az egyéb felme-
rülő kiadásaink fedezetét pedig 
jegy- és szponzori bevételekből 
biztosítjuk.

– A küszöbön álló új idénytől 
mit remélnek? 

– Új trénerrel kezdtük meg a fel-
készülést július másodikán. A sa-
ját nevelésű Brlázs Gábor játékos-
edzőként tért vissza több, mint tíz 
esztendő után. Rajta kívül két ta-
pasztalt labdarúgó csatlakozott a 
kerethez. Cseke Tamás az NB II-es 
Előrétől, Sajben Gábor az NB III-
as Gyulától került hozzánk és já-
tékra jelentkezett a porcműtét után 
gyógyuló ifi  trénerünk, Kondacs 
János is. Keretünk bővül majd a 
felépülőben lévő sérültjeinkkel, 
akik közül Virág és Jansik meg-
kezdte a felkészülést, Urbancsok 
viszont változatlanul maródi. 
Nyilván távozók is lesznek, egy-
előre azonban senki nem jelentett 
be konkrét eligazolási szándékot. 
A konkrét célkitűzésünket a keret 
véglegesítése, illetve az ellenfele-
ink feltérképezése és megismeré-
se után határozzuk meg, de annyit 
máris elárulhatok, hogy szeret-
nénk a mezőny első felében, illet-
ve még inkább annak harmadában 
végezni. Zárszó gyanánt a veze-
tőség nevében ezúton szeretném 
megköszöni Rétes Pál évtizedes 
munkáját, amit a felnőtt csapat-
tal és az utánpótlás nevelés terén 
végzett, szurkolóinknak pedig az 
egész éves kitartó támogatást.  


